
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr XXX/2022 

30 Posiedzenie w dniu 19 stycznia 2022  

Obrady rozpoczęto 19 stycznia 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:04 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Katarzyna Jóźwiak 

5. Justyna Korybska 

6. Anna Maciuszonek 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

Przewodnicząca witając wszystkich zebranych. 

Na posiedzeniu komisji obecnych było 4 radnych, co stanowi quorum do opiniowania 

projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

Radni nie mieli uwag. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXX posiedzenia Komisji, które odbyło się 29 grudnia 2021 r. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040, 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Młynary na lata 2022 -2040 oraz zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022. 



Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o zwiększenie wydatków na oczyszczalnię ścieków i czy 

coś więcej jest przewidziane w tym temacie. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że teraz nie ma takiej wiedzy, ale w trakcie realizacji inwestycji 

mogą pojawić się dodatkowe koszty. Na obecny moment nie da się tego przewidzieć, a 

dodatkowy koszt nie będzie tak znaczący w skali całego przedsięwzięcia.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził również zaniepokojenie rosnącym długiem i uznał, że 

trzeba być świadomym tej sytuacji. 

Pani Burmistrz oznajmiła, że nie przekroczyliśmy krytycznego pułapu zadłużenia i Gmina 

inwestuje bardzo bezpiecznie. Poruszyła także temat programu „Polski Ład” i wpływu jaki może 

mieć na Naszą Gminę. Zapewniła, że budżetowi Gminy i jego płynności nic nie grozi. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

c) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

d) zmieniająca uchwałę nr XXXIX/259/2021 w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

współdziałania przy realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 

Radni nie mieli uwag. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XXXIX/259/2021 w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

współdziałania przy realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

e) uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że rozstrzygniecie nadzorcze dotyczy wejścia w życia uchwały. 

Uchwała została poprawiona zgodnie z zaleceniami Wydziału Prawnego Urzędu 

Wojewódzkiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Młynary w zakresie 

parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy oraz zagospodarowania terenów. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, iż chodzi wyłącznie o działki, które miały wadliwy zapis w planie 

zagospodarowania przestrzennego.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Młynary w zakresie 

parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy oraz zagospodarowania terenów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pani Regina Chabros-Dusza powiedziała, żeby zapisy w planie zagospodarowania 

przestrzennego nie były zbyt szczegółowe, aby nie zawężały przyszłych inwestycji. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, w jaki sposób sporządzany jest plan zagospodarowania 

przestrzennego, o kryteriach jakie muszą być spełnione. 

Wywiązała się dyskusja na temat inwestycji związanych ze zmianą planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz potrzeb przekształcania tego planu. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach zapytał o plany zagospodarowania na inne 

okręgi niż okręg Młynarski.  



Pani Burmistrz odpowiedziała, że istnieją takie plany. Plany te dotyczą kilku sołectw w 

gminie Młynary i będą realizowane sukcesywnie.  

Pani Sekretarz wytłumaczyła także jak wygląda zmiana planów oraz jakimi kosztami może 

zostać to obciążone. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał o uchwałę podjętą przez Radę Miejską w Pasłęku w 

sprawie powołania bądź przystąpienia do spółki mieszkaniowej mającej na celu budowanie 

mieszkań z dofinansowaniem prawie w 100%. Powiedział, że gminy mogą tworzyć 

partnerstwo. Można wybudować mieszkania, a potem je sprzedać. 

 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że zyski z najmu z mieszkań socjalnych oraz komunalnych w 

gminie Młynary to jest dochód rzędu 12 000,00 zł rocznie. Przegląd tych obiektów w roku 

2020 kosztował 30 000,00 zł. Dla gminy nie jest to opłacalne. Powiedziała, że są to 

mieszkanie na wynajem, a nie na sprzedaż. 

Wywiązała się dalsza dyskusja na temat mieszkań komunalnych oraz socjalnych, kosztów ich 

utrzymania oraz dbałości o lokale przez osoby wynajmujące.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Radnych, że do biura Rady wpłynął wniosek 

Radnego z gminy Giżycko o podjęcie uchwały w sprawie wykluczeń na tle rasowym, 

religijnym, medycznym. Zapytał Radnych co sądzą na ten temat. 

Pani Maria Słomska powiedziała, że należy zapytać o to Panią Mecenas. 

Pani Mecenas powiedziała, że misi sprawdzić, czy są podstawy, by podejmować uchwały w 

takiej sprawie.  

6. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła XXX 

posiedzenie komisji. 

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

/-/ Regina Chabros-Dusza 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


